

Title (en)

Device for actuating part of a tool or the like.

Title (de)

Vorrichtung zur Betätigung eines Teiles eines Werkzeuges od. dgl.

Title (fr)

Dispositif pour actionner un élément d'outil.

Publication

EP 0210537 A2 19870204 (DE)

Application

EP 86109723 A 19860716

Priority

DE 3527547 A 19850801

Abstract (en)

In the device for actuating part of a tool or the like, in particular a spring-loaded pen refill for the purpose of retracting it into and extending it from a writing utensil, there are arranged on the end of the writing utensil (10) facing away from the writing tip (11) an eccentric (12), a swivel lever (21), a cam element or the like in a position in contact with the end of the pen refill (11) opposite the writing tip (Fig. 2). <IMAGE>

Abstract (de)

Vorrichtung zur Betätigung eines Teiles eines Werkzeuges od.dgl., insbesondere einer unter Federspannung stehenden Schreibmine zwecks Ein- und Ausfahrens aus einem Schreibgerät, wobei an dem der Schreibspitze (11) abgewandten Ende des Schreibgeräts (10) ein Exzenter (12), ein Schwenkhebel (21), ein Nockenelement od.dgl. in Berührungsstange mit dem der Schreibspitze gegenüberliegenden Ende der Schreibmine (11) angeordnet ist (Fig. 2).

IPC 1-7

B43K 24/02

IPC 8 full level

B25G 1/08 (2006.01); **B43K 24/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B25G 1/08 (2013.01); **B43K 24/02** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0210537 A2 19870204; EP 0210537 A3 19871014; DE 3527547 A1 19870212

DOCDB simple family (application)

EP 86109723 A 19860716; DE 3527547 A 19850801